
Zápis ze zasedání akademického senátu UK FTVS 

ze dne 8.1.2008 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů): Bunc, Dovalil, Kraft, Vindušková, Vlčková 

Program: 

1. Kontrola zápisu  
• Prospěchová stipendia (vysvětlení pochybení, která musí být vzata v úvahu)  
• Petice studentů na základě zdražení stravného, nová interpelace S. Sýkory 

ohledně kvality jídla (doporučeno poslat na Senát UK)  
• Informace z Centra informatiky přesunuta na příští zasedání vzhledem k 

nepřítomnosti hlavních aktérů (jednání Barace a Dovalila na Rektorátu UK)  
• Se zněním zápisu vyslovilo souhlas všech 12 přítomných 

2. Vystoupení děkana  
• Informace o změnách ve vedení fakulty (reorganizace na základě předpokladu, 

že postačuje 1 studijní proděkan, a nutnosti znovuustanovení postu 
rozvojového proděkana z důvodů vícezdrojového financování a potřeby 
zastřešení 3 oddělení), nutnost přepracovat formulace kompetencí pro 
jednotlivé proděkany  

• Informace o „Centrech exkluzivního výzkumu“, děkan garantuje kontrolu 
případné s.r.o. fakultou  

• Nutnost dořešit interpelaci ohledně odvolání školitelů v postgraduálním studiu 
v kinantropologii. Podle univerzitního řádu doktorského studia děkan může 
jmenovat i odvolávat školitele, Oborová rada musí rozhodnout, zda studenti 
přijatí ke školitelům Otáhal, Jelen budou pokračovat u těchto školitelů dál 
(odvolání nemá zpětnou platnost, týká se budoucích studentů). Jelen navrhl 
využití školitelů i v jiných oborech (na jiných fakultách funguje dobře)  

• Stipendia v letním semestru budou přiznávána podle stejných principů jako v 
zimním semestru, uvažuje se o úpravě stipendií a mimořádných stipendiích pro 
nejlepší studenty od příštího roku 

3. Vystoupení proděkanky Vinduškové  
• Hranice průměrného prospěchu pro nárok na stipendium zvolena na úrovni 1,8 

z důvodu přidělení stipendia 10% studentů v každém oboru, v loňském roce 
přiznáno „mimořádné stipendium za studijní aktivitu“ podle staré směrnice. 
Souhlas s vyplacením stipendií za rok 2006/7 obojím způsobem (starý i nový 
předpis) – souhlas všech 13 přítomných  

• Diskuse o diferenciaci mezi nejvyšším stipendiem (18 000 Kč) pro studenty s 
průměrem 1,0 a nižším stipendiem (15 000 Kč) pro ostatní  

• Vzhledem k nepřítomnosti zástupců studentské komory v této fázi jednání bylo 
rozhodnuto o předložení nového návrhu pro příští rok (možné varianty) 
proděkankou Vinduškovou a hlasování na příštím zasedání Senátu  

• Diskuse kolem interpelace ohledně délky kursů u kombinovaného studia - 
proděkanka byla požádána o revizi akreditovaného studia a návrh řešení 

4. Odpovědi tajemnice na interpelace  
• Objasněna filosofie platby za služby v podatelně (ceník pro fakultní dotované 

služby a ostatní nedotované služby)  



• Diskuse o stavu úklidu na fakultě – vysvětlovali Vlčková, Kraft – náklady ve 
službách šetří mzdový fond, proto je firma výhodnější, přislíbena 1 osoba na 
úklid navíc, nedostatky hlásit Voglovi (budou řešeny do druhého dne). Senát 
požaduje zavedení dodatku ke smlouvě ohledně sankcí za neuzamčení 
uklízených objektů 

5. Různé  
• Krátká informace tajemnice o čerpání rozpočtu za rok 2007 (uzávěrka bude 

20.1.2008)  
• Informace o zodpovědnosti za webové stránky (jednotlivé katedry, Centrum 

informatiky), probíhá implementace aktuální verze přístupu k poště do nového 
serveru (dokončení do zahájení letního semestru), O. Dovalil pozván i na příští 
zasedání senátu  

• Navržena senátní iniciativa – ustavení skupiny, která se bude starat o kultivaci 
vědy a výzkumu a podporu činnosti uznatelných výstupů, vedením pověřen 
doc. Jelen, zájemci o práci ve skupině se u něj mohou hlásit 

V Praze 8.1.2008 

Zapsala: L. Fialová  
Schválil: V. Süss 

 


